
Datum: 28 januari 2015 
Onderwerp: Afhandeling melding 204408 

Aan de Gemeenteraad Haarlem 
Aan wethouder drs. C.Y. Sikkema 
Voorzitter en leden van de Commissie Beheer 

Geachte Voorzitter en Leden van de Raad, Commissie Beheer en Mw. Sikkema, 

Sinds juli 1994 woon ik met veel plezier op mijn huidige adres. Het is een uniek plekje. 
Echter ben ik, maar ook mijn buren regelmatig bezig met Rijnland, Gemeente Haarlem, Wijkraad Meerwijk en 
Ymere over de sloot en eilandje in de sloot. Te laag water, geen schouw, geen onderhoud aan het eiland, de 
beschoeiing zijn zaken waar over contact is gezocht. 
Sinds enige jaren wordt de schouw soms wel uitgevoerd, maar nog steeds niet is er enige onderhoud aan het 
eiland gepleegd. Nu staat dit eiland, wat na de bouw deze woningen is achtergelaten, nergens op de daarvoor 
bestemde tekeningen. 

Voornoemde melding is op 3 oktober 2014 wederom gemaakt. Het antwoord was de melding is doorgegeven 
aan Spaarnelanden. Op 29 oktober weer een melding aangemaakt met verwijzing naar 3 oktober. Op 5 
december weer melding gemaakt, na telefonisch te hebben gesproken met de heer Hans Hendriks. Het 
antwoord van de laatste melding volgt hieronder. 
Wij hebben uw melding openbare ruimte afgehandeld en wel als volgt: 
Gegevens Melding openbare ruimte: 
De straat waarop de melding van toepassing is: Pearl S. Buckstraat 
Ter hoogte van huisnummer: 9 
De melding heeft betrekking op de rubriek: Groen / Onderhoud 
Toelichting: 
WLO-19930 - Mijn onderwerp staat er niet bij - Achter ons huis ligt een eiland, die op de oorspronkelijke 
tekeningen niet staat vermeld. Via watemet heb ik getracht de bagger in de sloot en de aangroei te laten doen 
Kreeg van Watemet te horen, dat het eilandje en onderhoud hiervan onder de gemeente valt. Op het eiland is 
nimmer onderhoud gepleegd en de aangroei gaat steeds verder de sloot in. Kan hieraan iets gedaan worden. 
Het liefst terug naar het oorspronkelijke plan en eiland geheel verwijderen. 
Gegevens oplossing: 
Doorgegeven aan Spaamelanden N.V. 
zijn weer doorgegeven aan spl om hier onderhoud te doen, of verwijderen. 

Op advies van de heer Hendriks heb ik na een week contact gezocht met Spaamelanden om te vragen hoe het 
met de uitvoering hiervan is. 
Hier wist men te vertellen dat opdracht weer is teruggeven aan de gemeente met het verzoek er een specifieke 
opdracht van te maken, omdat dat het eiland niet valt onder het contract van Spaamelanden en de Gemeente. 
Dit omdat het eiland niet voorkomt op de bestektekeningen. 
Vanaf begin januari' 15 getracht contact te zoeken met de heer Hans Hendriks, dit lukte niet en men wist te 
vertellen dat een reorganisatie hieraan te grondslag ligt. Op 16 januari ' 15 een e-mail gestuurd aan de 
gemeente t.a.v. de heer Hans Hendriks. Bevestiging hiervan ontvangen op dezelfde dag. 

Vanmorgen 28 januari 2015 maar weer eens de telefoon gepakt. Kwam bij het meldpunt en een medewerker 
zocht de betreffende melding er bij. Hij wist (weet helaas geen naam) me te vertellen dat de zaak door de 
gemeente is afgesloten. En dat er geen gevolg komt en ook niet zal komen ook al zal ik opnieuw een melding 
maken. Dit voelde als afpoeieren. Vandaar dit schrijven. 

Het lijkt er op dat niemand een opdracht aan derde (Spaamelanden) controleert op daadwerkelijke uitvoering 
en dat de indiener van een klacht niet op de hoogte wordt gehouden. 

Verzoek dringend om deze zaak op te pakken, zodat dit kan leiden tot uitvoering van de werkzaamheden, die 
behoren bij de Gemeente. 
Het verwijderen van het eiland is eenmalig en gezien de bereikbaarheid van het eiland op den duur goedkoper 
zijn dan regelmatig onderhoud, omdat het eiland moeilijk te bereiken is. 

Met vriendelijke groet. 

Henny den Dekker 

<J4)£ at < # ft**- •> 1 j r ï «P' r *#• •*« •Hff*r-inMif) 


